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1)The skeleton is composed of bones.In the adult the skeleton has over 200(two hundred) bones. The bones of the skull consist of cranial and facial parts.There are 26(twenty-six) in the skull.

The bone of the trunk(туловище)ore the spinal column and the chest.The spine consist of the cervical thoracic lumbar and sacral vertebrae and the coccyx

2)The vertebra is a small bone,whis is formed by the body and the arches.All the vertebrae compose the spinal column or the spine.There are 32 or 34 vertebrae in the spine of the adult.In the spine there are 7 cervical,12 thoracic,5 lumbar,5 sacral vertebrates and from one to 5 vertebrae which form the coccyx.

The chest is composed of 12 thoracic vertebrae,the breast bone and 12 pairs of ribs

3)The breastlane composed of 3 main parts.The basic part of the chest is formed by the ribs.On each side of the chest 7 ribs are connected with the breastbone by cartilages.The cartilages of 3 other ribs are connected with each other and with the seventh rib.But the cartilages of these ribs are not connected with the breastbone.The 11 th and the 12 th ribs are not connected with the breastbone.

4)They are not connected with other ribs,they are free.Each rib is composed of a head,neck and body.







1)Скелет состоит из костей. У взрослого человека в скелете более 200 (двухсот) костей. Кости черепа состоят из черепной и лицевой частей, всего в черепе 26 (двадцать шесть). Кость туловища - это позвоночник и грудная клетка. Позвоночник состоит из шейных грудных, поясничных и крестцовых позвонков и копчика.

2)Позвонок - это небольшая кость, образованная телом и дугами. Все позвонки составляют позвоночный столб или позвоночник. В позвоночнике взрослого человека 32 или 34 позвонка. В позвоночнике 7 шейных. , 12 грудных, 5 поясничных, 5 крестцовых позвоночных и от одного до 5 позвонков, образующих копчик.

Грудь состоит из 12 грудных позвонков, грудной кости и 12 пар ребер.

3)грудная клетка состоит из 3-х основных частей: основная часть грудной клетки образована ребрами; с каждой стороны грудной клетки по 7 ребер соединены хрящами с грудиной; хрящи 3 других ребер соединены друг с другом и с седьмым ребром. Но хрящи этих ребер не связаны с грудиной. 11-е и 12-е ребра не связаны с грудиной.

4)Не связаны с другими ребрами, они свободны. Каждое ребро состоит из головы, шеи и тела.
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